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Geachte fractie,  
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Op 2 oktober 2023 heeft u politieke vragen (nummer PV-2334) gesteld over Verkeerssituatie 

Westfriesedijk. In deze brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct 

onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Is het college bekend met de slechte staat van de bermen van de Westfriesedijk op het traject van 

de Hartweg tot na de bocht bij Kolhorn? Zo ja, wanneer staat versterking van de berm op de 

planning? 

  

 Ja het college is hier bekend mee. De slechte staat geldt overigens alleen voor het weggedeelte 

tussen de Hartweg en de Mientweg. Te laag gelegen bermen worden in het voorjaar van 2024 

opgevuld met grond en/of granulaat. Dit vanwege de (drogere) weersomstandigheden t.o.v. het 

najaar. 

  

2. Zou het mogelijk zijn om de berm van de Westfriesedijk met graskeien te versterken? Zo nee, 

waarom niet? 

  

 Bij het toepassen van graskeien langs wegen wordt er gewerkt met een inventarisatielijst met 

daarbij een prioritering op basis van verkeersgegevens en de ernst van de bermschade. Dit deel 

van de Westfriesedijk staat niet op deze lijst omdat daar tot op heden geen aanleiding toe is 

geweest. Daarbij is de Westfriesedijk hier behoorlijk breed. Als dit weggedeelte wordt voorzien 
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van graskeien wordt de weg optisch gezien nog breder en neemt de kans toe dat er ook harder 

wordt gereden. Ook bestaat de kans dat hiermee extra geluidsoverlast ontstaat door het rijden 

op de graskeien.  

  

3. Hollands Kroon heeft als beleid veilige fietsroutes te creëren. Is het in dat kader een optie om het 

fietspad dat vanaf de Oude Provinciale weg tot de Hartweg langs de dijk ligt door te trekken naar 

Kolhorn? Zo nee, waarom niet? 

  

 De Westfriesedijk tussen de Hartweg en de Oude Provinciale weg is een gebiedsontsluitingsweg 

van 80 km/u. Op een gebiedsontsluitingsweg van 80 km/u is volgens de richtlijnen een fietspad 

nodig. De Westfriesedijk tussen de Hartweg en Kolhorn is gecategoriseerd als een 

erftoegangsweg van 60 km/u. Op een erftoegangsweg van 60 km/u delen de verschillende 

weggebruikers de weg en dienen zij rekening met elkaar te houden. De richtlijnen geven dus aan 

dat een fietspad niet passend is op deze plek. Daarnaast is het technisch bijna onmogelijk om 

hier naast de Westfriesedijk een fietspad te maken en kom je ter hoogte bij de sluis in de 

problemen. Het is dus niet wenselijk en haast onmogelijk om het fietspad door te trekken. 

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

J.W.A. Kradolfer A. van Dam 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 


